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         REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO – GORANSKA ŽUPANIJA 

                OPĆINA FUŽINE 

                  Općinsko vijeće 

 

KLASA: 024-02/22-01/08 

URBROJ: 2170-19-01-22-29 

Fužine, 07. listopada 2022. godine 

 

 

 

Z A P I S N I K 

S 10. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE FUŽINE ODRŽANE U VELIKOJ 

SALI OPĆINE FUŽINE DANA 26. RUJNA 2022. GODINE S POČETKOM U 17:00 

SATI. 

 

 

Nazočni: 

 članovi Općinskog vijeća: Valentin Crljenko, Slavko Starčević, Dario Colnar, Nataša 

Marohnić Trglavčnik, Sabina Urbanc, Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, 

Tajana Kauzlarić Korica, Marinko Kauzlarić 

 

Ostali nazočni: 

 David Bregovac, Općinski načelnik 

 Kristina Čop, Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela  

 Tea Štimac, viši savjetnik za financije 

 Josipa Vlahović, stručni suradnik za komunalne poslove 

 Maja Starčević, referent za financije i društvene djelatnosti 

 Jasminka Budiselić, referent za proračun i financije 

 Emi Bolf Randelj, viša referentica za administrativne poslove 

 Vedran Kružić, ravnatelj Javne ustanove „Regionalne razvojne agencije 

Primorsko-goranske županije“  

 

Predsjednik Valentin Crljenko pozdravio je sve nazočne, te utvrdio da je na današnjoj sjednici 

nazočno 9 (devet) članova Općinskog vijeća te će sve donesene odluke biti pravovaljane. 

 

Predsjednik Valentin Crljenko ustanovio je da su naknadno zaprimljene dvije točke dnevnog 

reda.  Pročitao je dnevni red s nadopunama i otvorio raspravu. 

 

Nitko se nije javio za raspravu.  

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi Dnevni red s nadopunama. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 
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Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) prihvaćen je  

Dnevni red: 

 

1. Donošenje Odluke o usvajanju Plana razvoja Gorskog kotara za razdoblje 2022.-2027.  

2. Donošenje Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna za razdoblje od 01.01. do 

30.06.2022.  

3. Donošenje Prvih izmjena i dopuna Proračuna Općine Fužine za 2022. Godinu  

4. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o izvršavanju Proračuna Općine Fužine 

za 2022. Godinu  

5. Donošenje Prvih izmjena i dopuna Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Općine Fužine za 2022. Godinu  

6. Donošenje Prvih izmjena i dopuna Programa građenja komunalne infrastrukture na 

području Općine Fužine za 2022. Godinu  

7. Donošenje Odluke o I. Izmjenama i dopunama Socijalnog programa Općine Fužine za 

2022. godinu  

8. Donošenje Odluke o I. Izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u 

predškolskom i školskom odgoju i obrazovanju Općine Fužine za 2022. Godinu  

9. Donošenje Odluke o I. Izmjenama i dopunama Programa javnih potreba Općine 

Fužine u sportu za 2022. Godinu  

10. Donošenje Odluke o I. Izmjenama i dopunama Programa javnih potreba Općine 

Fužine u kulturi za 2022. Godinu  

11. Donošenje Prvih izmjena i dopuna Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 

2022. Godinu  

12. Donošenje Prvih izmjena i dopuna Programa korištenja sredstava naknade za 

zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada na području Općine Fužine za 2022. Godinu  

13. Donošenje Odluke o sprečavanju odbacivanja otpada na području Općine Fužine  

14. Donošenje Odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za zamjenu nekretnine u 

vlasništvu Općine Fužine s nekretninom u vlasništvu fizičkih osoba (Kristina Čop) 

15. Donošenje Odluke o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na k.č. 6928/2 k.o 

Fužine  

16. Donošenje Odluke o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Fužine (Vitek d.o.o.)  

17. Donošenje Odluke o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta 

u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Fužine (Pine j.d.o.o.)  

18. Donošenje Odluke o poništavanju dijela Javnog natječaja za zakup poljoprivrednog 

zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Fužine  

19. Donošenje Pravilnika o sufinanciranju troškova smještaja i prehrane učenika u 

učeničkim domovima  

20. Donošenje Pravilnika o sufinanciranju troškova smještaja studenata u studentskim 

domovima i privatnom smještaju  

21. Donošenje Odluke o privremenom korištenju prostora u vlasništvu Općine Fužine  

22. Donošenje Odluke o zaduživanju za financiranje kapitalnog projekta  

23. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Fužine za 

razdoblje siječanj-lipanj 2022. (nema izlagatelja) 

24. Izvješće o lokacijama i količinama odbačenog otpada i troškovima otklanjanja 

odbačenog otpada u okoliš na području Općine Fužine za 2021. Godinu  

25. Donošenje Programa potpora u poljoprivredi i ruralnom razvoju na području Općine 

Fužine  

26. Donošenje Odluke o proglašenju 7. studenog danom Gorskog kotara  
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27. Vijećnička pitanja 

 

Za vijećnička pitanja prijavili su se:  

1. Nataša Blažević Starčević – dva (2) pitanja 

2. Marinko Kauzlarić – dva (2) pitanja 

3. Slobodan Huš – dva (2) pitanja 

4. Slavko Starčević – dva (2) pitanja  

 

Predsjednik Valentin Crljenko daje na glasovanje predloženi zapisnik s 09. sjednice 

Općinskog vijeća Općine Fužine od 18. srpnja 2022. godine. 

 

Nitko nije izjavio primjedbu na zapisnik. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Marinko Kauzlarić, 

Tajana Kauzlarić Korica) prihvaćen je 

 

zapisnik sa 09. sjednice Općinskog vijeća Općine Fužine. 

 

Ad 1.:    

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je zaprimljen prijedlog Odluke o usvajanju Plana 

razvoja Gorskog kotara za razdoblje 2022.-2027. 

Vedran Kružić obrazložio je prvu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Sabina Urbanc, Nataša Marohnić Trglavčnik i Valentin Crljenko.  

Odgovore na pitanja dali su Općinski načelnik David Bregovac i Vedran Kružić.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje prve točke 

dnevnog reda 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Nataša Blažević Starčević, Slobodan 

Huš, Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Odluka o usvajanju Plana razvoja Gorskog kotara za razdoblje 2022.-2027. 

 

Ad. 2.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o 

izvršenju Proračuna za razdoblje od 01.01. do 30.06.2022. 

Jasminka Budiselić obrazložila je drugu točku dnevnog reda.   

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević. 

Odgovore na pitanja dao je načelnik David Bregovac.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje druge točke 

dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Polugodišnji izvještaj o izvršenju Proračuna za razdoblje od 01.01. do 30.06.2022. 
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Ad. 3.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

Proračuna Općine Fužine za 2022. godinu. 

Tea Štimac obrazložila je treću točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević.  

Odgovore na pitanja dali su Jasminka Budiselić, Tea Štimac i David Bregovac.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje treće točke 

dnevnog reda. 

 

Sa 7 (sedam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Marinko Kauzlarić) i 2 (dva) 

SUZDRŽANA (Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević) donose se 

 

Prve izmjene i dopune Proračuna Općine Fužine za 2022. godinu 

 

Ad. 4.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izvršavanju Proračuna 

Općine Fužine za 2022. Godinu. 

Tea Štimac obrazložila je četvrtu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević.  

Odgovor na pitanja dala je Tea Štimac.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje četvrte točke 

dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Odluka o izvršavanju Proračuna Općine Fužine za 2022. godinu 

 

Ad. 5.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

Programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 2022. Godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je petu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje pete točke 

dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Dario Colnar, Nataša Marohnić Trglavčnik, 

Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić Korica, Sabina 

Urbanc, Marinko Kauzlarić) donose se 

 

Prve izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture na području 

Općine Fužine za 2022. godinu 
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Ad. 6.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

Programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Fužine za 2022. Godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je šestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu.  

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje šeste točke 

dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donose se 

 

Prve izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture na području 

Općine Fužine za 2022. Godinu 

 

Ad. 7.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o I. Izmjenama i 

dopunama Socijalnog programa Općine Fužine za 2022. Godinu. 

Maja Starčević obrazložila je sedmu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje sedme točke 

dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Odluka o I. Izmjenama i dopunama Socijalnog programa Općine Fužine za 2022. 

Godinu 

 

Ad. 8.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o I. Izmjenama i 

dopunama Programa javnih potreba u predškolskom i školskom odgoju i obrazovanju Općine 

Fužine za 2022. Godinu. 

Maja Starčević obrazložila je osmu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje osme točke 

dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Odluka o I. Izmjenama i dopunama Programa javnih potreba u predškolskom i 

školskom odgoju i obrazovanju Općine Fužine za 2022. Godinu 
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Ad. 9.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o I. Izmjenama i 

dopunama Programa javnih potreba Općine Fužine u sportu za 2022. Godinu. 

Maja Starčević obrazložila je devetu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje devete točke 

dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Odluka o I. Izmjenama i dopunama Programa javnih potreba Općine Fužine u sportu 

za 2022. Godinu 

 

Ad. 10.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o I. Izmjenama i 

dopunama Programa javnih potreba Općine Fužine u kulturi za 2022. Godinu. 

Maja Starčević obrazložila je desetu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje desete točke 

dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Odluka o I. Izmjenama i dopunama Programa javnih potreba Općine Fužine u kulturi 

za 2022. Godinu 

 

Ad. 11.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. Godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je jedanaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje jedanaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko kauzlarić) donose se 

 

Prve izmjene i dopune Programa utroška sredstava šumskog doprinosa za 2022. Godinu 
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Ad. 12.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Prvih izmjena i dopuna 

Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada na 

području Općine Fužine za 2022. Godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je dvanaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvanaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donose se 

 

Prve izmjene i dopune Programa korištenja sredstava naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađenih zgrada na području Općine Fužine za 2022. godinu 

 

 

Ad. 13.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o sprečavanju 

odbacivanja otpada na području Općine Fužine. 

Josipa Vlahović obrazložila je trinaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje trinaeste točke 

dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Odluka o sprečavanju odbacivanja otpada na području Općine Fužine 

 

Ad. 14.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o odabiru najpovoljnijeg 

ponuditelja za zamjenu nekretnine u vlasništvu Općine Fužine s nekretninom u vlasništvu 

fizičkih osoba. 

Kristina Čop obrazložila je četrnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje četrnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za zamjenu nekretnine u vlasništvu Općine 

Fužine s nekretninom u vlasništvu fizičkih osoba 
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Ad. 15.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o ukidanju statusa 

javnog dobra u općoj uporabi na k.č. 6928/2 k.o Fužine. 

Josipa Vlahović obrazložila je petnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje petnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Odluka o ukidanju statusa javnog dobra u općoj uporabi na k.č. 6928/2 k.o Fužine 

 

Ad. 16.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije 

ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području 

Općine Fužine. 

Općinski načelnik obrazložio su šesnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu su se javio Marinko Kauzlarić. 

Odgovore na pitanja dali su Kristina Čop i Općinski načelnik.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje šesnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova PROTIV (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša 

Marohnić Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana 

Kauzlarić Korica, Marinko Kauzlarić) ne donosi se 

 

Odluka o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području Općine Fužine 

 

Ad. 17.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o izboru najpovoljnije 

ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na području 

Općine Fužine. 

Općinski načelnik obrazložio je sedamnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje sedamnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova PROTIV (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša 

Marohnić Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana 

Kauzlarić Korica, Marinko Kauzlarić) ne donosi se 

 

Odluka o izboru najpovoljnije ponude za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području Općine Fužine 
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Ad. 18.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o poništavanju dijela 

Javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u vlasništvu Republike Hrvatske na 

području Općine Fužine. 

Općinski načelnik obrazložio je osamnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje osamnaeste 

točke dnevnog reda.  

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Odluka o poništavanju dijela Javnog natječaja za zakup poljoprivrednog zemljišta u 

vlasništvu Republike Hrvatske na području Općine Fužine 

 

Ad. 19.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Pravilnika o sufinanciranju 

troškova smještaja i prehrane učenika u učeničkim domovima. 

Maja Starčević obrazložila je devetnaestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević, Nataša Marohnić Trglavčnik, Marinko 

Kauzlarić, Sabina Urbanc, Slobodan Huš i Tajana Kauzlarić Korica.  

Odgovore na pitanja dali su Općinski načelnik i Maja Starčević. 

 

Nataša Blažević Starčević podnosi 1. Amandman koji glasi:  

…“donošenje Pravilnika o sufinanciranju troškova smještaja i prehrane učenika u učeničkim 

domovima i privatnom smještaju“… 

Nataša Blažević Starčević podnosi 2. Amandman koji glasi:  

…“ Pravo na sufinanciranje troškova smještaja i prehrane u učeničkim domovima imaju 

redoviti učenici srednjih javnih škola bez obzira na socijalni status, te ukoliko zadovoljavaju 

sljedeće uvjete: 

 - da imaju prebivalište na području Općine Fužine  

- da  jedan roditelj, odnosno skrbnik ima prebivalište na području Općine Fužine.“… 

 

Valentin Crljenko daje na glasovanje podnošenje 1. Amandmana.  

S 1 (jednim) SUZDRŽANIM glasom (Valentin Crljenko), 4 (četiri) glasa ZA (Nataša 

Blažević Starčević, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić, Tajana Kauzlarić Korica) i 4 (četiri) 

glasa PROTIV (Sabina, Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Nataša Marohnić 

Trglavčnik) ne donosi se  

 

1. Amandman vijećnice Nataše Blažević Starčević 

 

Valentin Crljenko daje na glasovanje podnošenje 2. Amandmana.  

S 2 (dva) SUZDRŽANA glasa (Tajana, Kauzlarić Korica, Valentin Crljenko), 3 (tri) glasa 

ZA (Nataša Blažević Starčević, Slobodan Huš, Marinko Kauzlarić) i 4 (četiri) glasa 

PROTIV (Sabina, Urbanc, Dario Colnar, Slavko Starčević, Nataša Marohnić Trglavčnik) ne 

donosi se  

2. Amandman vijećnice Nataše Blažević Starčević 
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Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje devetnaeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 5 (pet) glasova ZA (Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić Trglavčnik, Slavko 

Starčević, Valentin Crljenko), 3 (tri) glasa PROTIV (Nataša Blažević Starčević, Slobodan 

Huš, Marinko Kauzlarić) i 1 (jednim) SUZDRŽANIM glasom (Tajana Kauzlarić Korica) 

donosi se 

 

Pravilnik o sufinanciranju troškova smještaja i prehrane učenika u učeničkim 

domovima 

 

Ad. 20.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Pravilnika o sufinanciranju 

troškova smještaja studenata u studentskim domovima i privatnom smještaju. 

Maja Starčević obrazložila je dvadesetu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević i Marinko Kauzlarić. 

Odgovor na pitanja dao je Općinski načelnik.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadesete 

točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica)  i 1 (jednim) SUZDRŽANIM glasom (Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Pravilnik o sufinanciranju troškova smještaja studenata u studentskim domovima i 

privatnom smještaju 

 

Ad. 21.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o privremenom 

korištenju prostora u vlasništvu Općine Fužine. 

Emi Bolf Randelj obrazložila je dvadeset prvu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević i Marinko Kauzlarić. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset prve 

točke dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Odluka o privremenom korištenju prostora u vlasništvu Općine Fužine 

 

Ad. 22.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o zaduživanju za 

financiranje kapitalnog projekta. 

Tea Štimac obrazložila je dvadeset drugu točku dnevnog reda.  

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević. 

Odgovor na pitanje dao je Općinski načelnik.  
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Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset druge 

točke dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Odluka o zaduživanju za financiranje kapitalnog projekta 

 

Ad. 23.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Zaključka o prihvaćanju 

Izvješća o radu načelnika Općine Fužine za razdoblje siječanj-lipanj 2022. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević i Slobodan Huš. 

Odgovore na pitanja dali su Općinski načelnik i Tea Štimac.  

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset treće 

točke dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Nataša Blažević Starčević, Tajana Kauzlarić 

Korica, Marinko Kauzlarić) donosi se 

 

Zaključk o prihvaćanju Izvješća o radu načelnika Općine Fužine za razdoblje siječanj-

lipanj 2022. 

 

Ad. 24.: 

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Zaključka o prihvaćanju 

Izvješća o lokacijama i količinama odbačenog otpada i troškovima otklanjanja odbačenog 

otpada u okoliš na području Općine Fužine za 2021. godinu. 

Josipa Vlahović obrazložila je dvadeset četvrtu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Za raspravu se javila Nataša Blažević Starčević. 

Odgovor na pitanje dao je Općinski načelnik. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset 

četvrte točke dnevnog reda. 

 

S 8 (osam) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Tajana Kauzlarić Korica, Marinko Kauzlarić) i 1 

(jednim) SUZDRŽANIM glasom (Nataša Blažević Starčević) donosi se 

 

Zaključak o prihvaćanju Izvješća o lokacijama i količinama odbačenog otpada i 

troškovima otklanjanja odbačenog otpada u okoliš na području Općine Fužine za 2021. 

godinu 

 

Ad. 25.:  

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Programa potpora u 

poljoprivredi i ruralnom razvoju na području Općine Fužine. 

Maja Starčević obrazložila je dvadeset petu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 
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Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset pet 

točke dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Tajana Kauzlarić Korica, Marinko Kauzlarić, 

Nataša Blažević Starčević) donosi se 

 

Program potpora u poljoprivredi i ruralnom razvoju na području Općine Fužine 

 

Ad. 26.:  

Predsjednik Valentin Crljenko iznosi da je primljen prijedlog Odluke o proglašenju 7. 

studenog danom Gorskog kotara. 

Općinski načelnik obrazložio je dvadeset šestu točku dnevnog reda. 

Predsjednik Valentin Crljenko otvara raspravu. 

Nitko se nije javio za raspravu. 

Predsjednik Valentin Crljenko zatvara raspravu i daje na glasovanje donošenje dvadeset šeste 

točke dnevnog reda. 

 

S 9 (devet) glasova ZA (Valentin Crljenko, Sabina Urbanc, Dario Colnar, Nataša Marohnić 

Trglavčnik, Slavko Starčević, Slobodan Huš, Tajana Kauzlarić Korica, Marinko Kauzlarić, 

Nataša Blažević Starčević) donosi se 

 

Odluka o proglašenju 7. studenog danom Gorskog kotara 

 

Ad. 27.: Vijećnička pitanja 

 

Predsjednik Valentin Crljenko poziva vijećnike da upute vijećnička pitanja. 

 

1. - Nataša Blažević Starčević: …“Postavljam pitanje Općinskom načelniku. U 

mjesecu kolovozu je u Novom listu bio članak vezan uz problematiku u ulici Sv. 

Križ koja je bila nekoliko dana bez vode. Nakon toga članka poslala sam e-mail 

Komunalcu Delnice, Općinskom načelniku i Predsjedniku Općinskog vijeća s 

pitanjem da li su u tih nekoliko dana mještani imali omogućenu pitku vodu? Na 

koji način je pružena pomoć tim mještanima i kako im je osigurana voda?“  

- David Bregovac: …“Zahvaljujem se na pitanju. Obzirom da nemam odgovor na 

ovo pitanje isto ćemo uputiti Komunalcu Delnice i odgovoriti Vam pismenim 

putem kada zaprimimo odgovor.“  

 

2. Nataša Blažević Starčević: ...”Odustajem od pitanja.”… 

 

3. Marinko Kauzlarić: ...”Upućujem pitanje Općinskom načelniku. 29. lipnja ove 

godine u Novom listu je objavljeno da će autobusni kolodvor zbog radova 

privremeno biti na novoj lokaciji na željezničkom kolodvoru te da će se prostor 

dodatno urediti. Obzirom da je stigla jesen putnici autobus čekaju na mjestu gdje 

nema čekaonice, nema wc-a. Da li će se na neki način povećati standard putnika 

koji putuju autobusom. Bojim se da ćemo izgubiti koncesiju?”... 

- David Bregovac: ...” Zahvaljujem se na pitanju. Smatram da je ovo rješenje odlično 

i kao takvo pokazalo je dobre rezultate. Prostor ćemo urediti tako da ćemo postaviti 

kameru kako bi se u čekaonici na željezničkom kolodvoru vidjelo kada stiže autobus. 
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Smatram da je ovo dobro rješenje pogotovo kada se do kraja sprovede projekt 

zaobilaznice.”... 

 

4. Marinko Kauzlarić: ...”Kako pomažemo učenicima srednjih škola koji nisu 

smješteni u učeničkim domovima?”... 

- David Bregovac: ...”Zahvaljujem se na pitanju. Općina pomaže djeci tako što im 

je osigurala, kroz državne pomoći, subvencije autobusnog putovanja prema 

Delnicama i Rijeci. Općina će, kada bude imala mogućnosti, uvijek pomoći našim 

mladima.”... 

            

5. Slobodan Huš: ...”Upućujem pitanje načelniku. Zanima me šta se radi na 

području Sleme? Također, situacija koju smo imali kada je pala velika količina 

kiše i odnijela zemlju na prometnicu te istu učinila nesigurnom za prometovanje, 

ne bi se više smjela ponoviti?”... 

- David Bregovac: ...”Zahvaljujem na pitanju. Zemljište je u privatnom vlasništvu 

i vlasnika ne sprječava u izvođenju građevinskih radova. Spomenuti je reagirao na 

situaciju u kojoj je kiša zemlju odnijela na cestu i odmah kontaktirao Općinu kako 

bi što prije moguće otklonio smetnju. Ne znamo što će ondje graditi jer još nismo 

zaprimili Građevinsku dozvolu.” 

 

6. Slobodan Huš: ...”Cesta na relaciji Fužine – Benkovac Fužinski je u izrazito 

lošem stanju. Zanima me hoće li se nešto poduzeti po tom pitanju?”... 

- David Bregovac: ...”Zahvaljujem se na pitanju. Inspektor Županijske uprave za 

ceste je izdao nalog Županijskoj upravi za ceste da istu saniraju a Općina je 

dobila nalog da pokosi živicu i travu uz prometnicu. Spomenute radove izvodi naše 

komunalno društvo. Nažalost, tenutno nemamo informaciju kada će ŽUC krenuti s 

asfaltiranjem.”... 

 

7. Slavko Starčević: ...”Odustajem od pitanja.”... 

 

8. Slavko Starčević: ...”Odustajem od pitanja..”... 

 

 

Nakon završenih rasprava Predsjednik Valentin Crljenko zaključuje sjednicu Općinskog 

vijeća Općine Fužine u 19:55 sati. 

 

 

         Zapisničarka                                                                         Predsjednik Općinskog vijeća 

      

   Emi Bolf Randelj, v.r.                                                                       Valentin Crljenko, v.r. 


